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وزیر بهداشت: بخشی از جامعه بیمه درمانی ندارند 

پرداخت ۴۳ درصد هزینه های درمان از جیب مردم

اداره شرکت های ضبط شده از عهده قوه قضائیه و دولت خارج است

هشدار محسنی اژه ای نسبت به تبانی در واگذاری ها

از جامعه  بخشی  اینکه  بیان  با  بهداشت  وزیر 
عین  در  نیستند،  برخوردار  درمانی  بیمه  از  هنوز 
و  کرد  اشاره  درمانی  های  هزینه  افزایش  به  حال 
گفت: در هزینه های درمان پرداخت از جیب مردم 
به ۴۳ درصد رسیده است و این مشکل باید برطرف 

شود و این یک تکلیف است.
به دکتر بهرام عین اللهی در نشست خبری به 
همه  در  بیمه  گفت:  بیمه سلامت،  هفته  مناسبت 
دنیا موضوع موثری است و با توجه به رشد دنیا در 
قسمت های مختلف، بیمه یک صنعت مترقی است 
و عمدتا در بیمه سلامت با توجه به رشد پزشکی 
هنگفت  هزینه های  و  می شود  ارائه  که  خدماتی  و 
بدون  مردم  است  طبیعی  سلامت،  نظام  خدمات 
تاریخ  در  انقلاب  از  بعد  شوند.  مشکل  دچار  بیمه 
سوم آبان ۱۳۷۳ یک حرکت انقلابی تشکیل بیمه 
سلامت بود اما در طول این سالیان، نتایج مورد نیاز 
را به دست نیاوردیم و به حرکت بیشتری نیار داریم 

که بیشتر به مردم خدمت کنیم.
کامل  هنوز  ما  جمعیت  پوشش  داد:  ادامه  او 
برخوردار  بیمه  از  جامعه  از  بخشی  و  است  نشده 
این  از  رضایتی  محروم  مناطق  در  بویژه  نیستند؛ 
قضیه وجود ندارد و بخشی از جامعه تحت پوشش 
نیست. از طرفی در خدمت هم هنوز دچار مشکل 
فراگیر نیست و نمی توانیم همه  هستیم و خدمت 
پایه  بیمه  در  عمدتا  و  دهیم  پوشش  را  بیماری ها 
حالت  بیماری ها  برخی  متاسفانه  و  می کنیم  کار 
باید  می شود  بیمار  که  کسی  و  دارد  کاتاستروف 
همه زندگی اش را بفروشد تا بتواند از پس هزینه ها 

بربیاید.
وزیر بهداشت گفت: باید به سمتی برویم که به 
قول مقام معظم رهبری فرد بیمار فقط درد بیماری 
داشته باشد و مشکل هزینه نداشته باشد. پرداخت 
از جیب به ۴۳ درصد رسیده است و این مشکل باید 

برطرف شود و این یک تکلیف است.

عین اللهی تاکید کرد: باید عدالت در دسترسی 
ایجاد شود. پزشکی خانواده هنوز مغفول مانده است 
و هر حرکتی بدون پزشکی خانواده برای ما موفقیت 
ایجاد نمی کند و طرح های بزرگی در کشور داریم 
مانند طرح تحول نظام سلامت که منابع ما پنج یا 
شش برابر شد اما پرداختی از جیب مردم افزایش 
تنهایی مشکل رفع  به  تزریق منابع  با  یافته است. 

نمی شود و نیاز به اقدامات عمده تر است.
ما خیلی مشکلات  کرد:  اظهار  بهداشت  وزیر 
به  می توانند  بیمه ها  که  داریم  سلامت  نظام  در 
به  اینکه  برای  درمانی  مراکز  زیرا  کنند  کمک  ما 
منابع برسند و هزینه پرداخت شود؛ مجبور هستند 
بنابراین  دهند.  انجام  را  میگوید  بیمه  که  هرکاری 
بیمه را به عنوان یک مرکز دانشگاهی و تحقیقاتی 
می بینیم. بیمه میتواند بسیاری از مشکلات را رفع 

کند.
وی افزود: فراموش نکنید که نرم افزارها باید 
بیمارستان ها  در  ما  متاسفانه مشکل  باشند،  جامع 

فقط  که  است   HIS به  تنها  پرداختن  اکنون 
منابع مالی را می بیند. ما امروزه به سیستم جامع 
NHS نیاز داریم. ما نیاز به دیجیتال ریکوردینگ 
و  یابد  سامان  و  سر  مملکت  اینکه  برای  داریم 
به  که  باشیم  داشته  بیماری  از  دقیق  اطلاعات 
بیماری هایی  کنترل  برای  برنامه ریزی هایمان 
به سمت خدمات  باید  کند.  غیرواگیر کمک  نظیر 
می توان  اطلاعات  به  دستیابی  با  برویم.  دیجیتال 
به جای آنکه همه هزینه ها را به درمان اختصاص 

دهیم، به بهداشت و پیشگیری هم توجه کنیم.
او ادامه داد: حدود ۱۰۰۰ بیمارستان در کشور 
برای  شما  پایلوت  می توانند  اینها  همه  که  داریم 
بیمارستانی  فرایند  و  باشند  دیجیتال  برنامه های 
را در بحث دیجیتال برد. یکی از مشکلات جامعه 
پرستاری این است که به جای رسیدگی به بیمار 
مدام باید بنویسد؛ با همین نرم افزارها و آی تی که 
بحث  می شود.  برطرف  کند  اجرایی  می تواند  بیمه 
است  پزشکی  خطاهای  و  ارور  مدیکال  ما  دیگر 

که جایی ثبت نمی شود و نرم افزارهایی داریم که 
می تواند این اشتباهات را مشخص کند و خروجی 
خوبی می دهد و نظارت امروزه بیمه باید یک نظارت 
هوشمند و نرم افزاری باشد و بر فرایند درمان بیمار 
با اتصال اطلاعات،  نظارت هوشمند داشته باشد و 

اطلاعات کشوری خوبی به دست می آوریم.
عین اللهی تصریح کرد: امروزه بهداشت بدون 
درمان  و  بهداشت  کند.  کاری  نمی تواند  درمان 
زیاد  ریوی  مشکل  می بینید  جایی  است،  پیوسته 
اگر  که  حالی  در  می کنیم  درمان  فقط  که  است 
ریشه های معضل را بیابیم این معضل رفع می شود.

بیمه  در  ما  مشکلات  از  یکی  داد:  ادامه  وی 
تزریق پول به بحث درمان است درحالی که برخی 
لحاظ  بیمه  در  هم  را  بهداشت  بخش  کشورها 
بحث  بر  تاکید  با  شود  تشویق  بیمه  تا  می کنند 
باید  بیمه  بکاهد.  بیماری ها  بروز  از  پیشگیری 
بهداشت  وزارت  باشد،  بهداشت  وزارت  با  پیوسته 
بدون بیمه نمیتواند کاری کند. متاسفانه در کشور 
بیمه  است.  نشده  قوی  باید  که  آنچنان  بیمه ها  ما 
برنامه ریزی است . نزدیک   بهترین مکان نظارت و 
۸۰۰ مرکز تحقیقاتی در کشور داریم که فقط مقاله 
منتشر می کند و اگر نیاز مردم را برطرف نکند به 
چه کار می آید؟ اگر بیمه را مرکز تحقیقاتی ببینیم 
از  بیمه ها  تقویت  می شود.  رفع  زیادی   مشکلات 

اهداف اصلی ما است.
وی افزود: در کوتاه مدت راهنماهای بالینی نقش 
مهمی دارد. در قضیه کرونا لازم است از همه عزیزان 
تشکر کنم که در درمان کرونا حرکت انقلابی شکل 
گرفت . بیمار کرونایی نزدیک ۳۰ تا ۴۰ میلیون هزینه 
دارد و فقط رمدسیویر نزدیک ۶ میلیون هزینه داشت. 
امیدواریم با واکسیناسیون انقلابی بیماری کنترل شود. 
در دو ماه اخیر حدود ۷۶ میلیون دوز واکسن تزریق 
با  شده است که رکورد بی سابقه در دنیا است که 

حمایت مردم انجام شد.

رئیس قوه قضائیه گفت: دولت و قوه قضائیه به تنهایی نمی توانند 
باید در این  اموال و شرکت هایی که ضبط می شوند را اداره کنند و 

خصوص یک ساز و کار مؤثر و کارآمد ایجاد شود.
تخصصی  نشست  در  اژه ای  محسنی  والمسلمین  حجت الاسلام 
بررسی آسیب های واگذاری شرکت های دولتی به بخش خصوصی که 
شد،  برگزار  قضائی  عالی  مقامات  و  دولت  اقتصادی  وزرای  با حضور 
اظهار داشت: امروز دشمن به طور جد اقتصاد کشور ما را هدف قرار 
داده و امید بسته که از طریق فشار اقتصادی برای نظام و مردم عزیز 

ما مشکل آفرینی کند.
اهمیت  و  اقتصاد  اهمیت  با  باید متناسب  افزود:  اژه ای  محسنی 
شرایطی که در جنگ اقتصادی قرار داریم با ابتکار و خلاقیت و اصلاح 
ساختارها و تغییر قوانین متناسب با این شرایط در جهت مقاوم سازی 

اقتصاد گام برداریم.
وی خاطرنشان کرد: ساختار، قوانین و مقررات و مصوبات مربوط 
به دهه های گذشته پاسخگوی نیازها و مقتضیات امروز کشور نیست 
بروز  و  اصلاح  قوانین  حاکمیتی  بخش های  همه  همفکری  با  باید  و 

رسانی شود.
سازی  خصوصی  اجرای  لزوم  بر  تاکید  با  قضائیه  قوه  رئیس 
واگذاری  بر  قانون  داشت:  اظهار  اساسی  قانون   ۴۴ اصل  اساس  بر 
بنگاه های اقتصادی به بخش خصوصی تاکید دارد و باید اجرا شود و 
اگر خصوصی سازی ها اشکال داشته باید ایرادات این کار برطرف شود 

نه آنکه جلوی آن گرفته شود.
اژه ای افزود: همه ارکان کشور ساعت ها برای تدوین سیاست های 
اصل ۴۴ تلاش کرده و اهدافی را برای واگذاری ها تعیین کردند و این 
سیاست ها به تأیید مقام معظم رهبری رسیده است و نباید دوباره و به 

یکباره سیاست ها را عوض کنیم.
وی خاطرنشان کرد: اگر قانون خلاء دارد باید آن را با تصمیمات 
بعد  بگیریم که  آنکه عجولانه تصمیمی  نه  برطرف کنیم  کارشناسی 

از گذشت ۴ سال دوباره مجبور شویم به همان روال قبل برگردیم.
و  متعدد  پرونده های  موضوع  به  اشاره  با  قضا  دستگاه  رئیس 
مردم  و  دولت  برای  و  شده  تشکیل  واگذاری ها  درباره  که  سنگینی 
حاشیه ساز بوده و بعضاً مورد سو استفاده دشمنان قرار گرفته، اظهار 
داشت: واگذاری ها از هدف اصلی خود منحرف شده اند که این مسأله 

نیازمند توجه ویژه وزیر اقتصاد و اتخاذ تدابیر لازم است.
نیمه  پروژه  میلیارد  هزار  چند  کرد:  خاطرنشان  اژه ای  محسنی 
کاره در کشور وجود داشت که دو سال قبل در شورای عالی اقتصادی 
برای واگذاری آن ها تصمیم گیری شد که باید نحوه این واگذاری ها و 

وضعیت این پروژه ها بررسی شود.
حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای فراهم نکردن زمینه های 
واگذاری را از مهمترین معضلات در واگذاری ها عنوان کرد و متذکر 
شد: بنگاه هایی که بر اساس قانون و با تدبیر و دقت واگذار می شوند 
تداوم  برای  هم  واگذاری  از  مقدمات، پس  کردن  فراهم  از  باید پس 
حمایت  یا  حاضر  حال  در  اما  گیرند  قرار  حمایت  مورد  فعالیتشان 

نمی شوند یا حمایت شایسته از آن ها صورت نمی گیرد.
واگذاری ها  به  خصوصی  بخش  امروز  گفت:  قضائیه  قوه  رئیس 
عمدتاً اعتماد ندارد در حالی که قراردادهای دولتی باید مطمئن ترین 

قراردادها باشد.
اژه ای افزود: وقتی دولت در هر زمینه ای قراردادی منعقد می کند 
از محکم ترین  قرارداد  تا آن  باشد  انجام داده  را  باید همه محاسبات 
و  ادوار  در  متأسفانه  اما  نخورد  هم  به  راحتی  به  که  باشد  قراردادها 
دولت های مختلف دیده شده قراردادها با تغییر دولت ها و سیاست ها 

ابطال و یا عوض شده است.
سوی  از  واگذاری ها  از  توجهی  قابل  بخش  اینکه  بیان  با  وی 
دولت ها فسخ شده است، تاکید کرد: این مسئله خیلی مهم است که 
اگر قرارداد می بندیم در کارشناسی و اعتبارسنجی و سایر ملاحظات 

نهایت دقت را داشته باشیم تا پای قرارداد خود بایستیم.
محسنی اژه ای اعتمادسازی را امر مهمی دانست و با بیان اینکه 
اعتمادسازی با حرف به وجود نمی آید و نیازمند اقدام و عمل است، 
یا  شرکت  یک  نمی آید  کسی  باشد  نداشته  وجود  اعتماد  اگر  افزود: 
بنگاه اقتصادی را تحویل بگیرد و آن را رونق دهد چرا که نسبت به 

آینده این کار اطمینان ندارد.
وی تصریح کرد: یکی از راه های اعتمادسازی بررسی پرونده های 
تشکیل شده و احکام صادره درباره واگذاری ها است که اگر واقعاً کسی 
فساد و تبانی و یا از وظیفه خود تخطی کرده با او برخورد شود اما اگر 
فسخ قراردادها به دلیل فشارهای سیاسی و تغییر سیاست ها بوده، حق 

تملیک کننده ضایع نشود.
رئیس قوه قضائیه با تاکید بر لزوم برخورد با فسادهایی که در 
یکی  برخورد  این  کنار  در  داشت:  اظهار  گرفته  صورت  واگذاری ها 
و  دولتی  مدیران  برخی  تبانی  واگذاری ها،  در  فساد  بسترهای  از 
کارشناسان در قیمت گذاری هاست که باید نسبت به آن حساس بود.
محسنی اژه ای با بیان اینکه در واگذاری ها باید از ابتدا مراقبت 

شود همه ضوابط رعایت شود و پس از واگذاری نیز از مالکان جدید 
قراردادها  فسخ  در  اوقات  گاهی  کرد:  تصریح  شود  حمایت  بنگاه ها 
حقوق حکومت و افراد ضایع می شود و بهتر آن است که به جای فسخ 
که مشکلات جدیدی به وجود می آورد با اصلاحیه و الحاقیه ایرادات 

شکلی و ماهوی را برطرف کنیم.
در  مفاسد  با  برخورد  نحوه  خصوص  در  قضائیه  قوه  رئیس 
واگذاری ها نیز گفت که باید بین متهم و کسب و کار تفاوت قائل شد 
و به گونه ای با مفاسد صورت گرفته در واگذاری ها برخورد شود که 

بنگاه ها و نیروی کار آسیب نبینند.
اژه ای افزود: تلاش ما این است که حتی الامکان اگر ایرادی در 
اداره بنگاه های تولیدی و اقتصادی به وجود آمد افراد بازداشت نشوند 
اما اگر هم کسی بازداشت شد بتوان آن بنگاه را به گونه ای اداره کرد 

که در فعالیتش خللی به وجود نیاید.
وی با بیان اینکه توقف در فعالیت های اقتصادی و تولیدی هم 
به اقتصاد کشور و مردم لطمه می زند و هم برای دستگاه قضا مشکل 
ساز است، متذکر شد: دولت و قوه قضائیه به تنهایی نمی توانند اموال 
و شرکت هایی که ضبط می شوند را اداره کنند و باید در این خصوص 

یک ساز و کار مؤثر و کارآمد ایجاد شود.
حجت الاسلام محسنی اژه ای با اعلام آمادگی دستگاه قضا برای 
هماهنگی و همکاری بیشتر با دولت در جهت حل مشکلات با کمترین 
هزینه و در کوتاه ترین زمان ممکن دستور داد کارگروه مشترکی برای 
تا  شود  تشکیل  موجود  اقتصادی  مهم  پرونده های  آسیب شناسی 
بررسی کند این پرونده ها را با چه ساز و کارهای قانونی می توان قبل 
از قضائی شدن حل و فصل کرد و یا در صورت صدور حکم چگونه باید 

احکام صادره را اجرایی کرد تا کسب و کارها آسیب نبینند.
پیش از سخنان رئیس قوه قضائیه، »سید احسان خاندوزی« وزیر 
اقتصاد بر ضرورت اصلاح فرآیندهای واگذاری های شرکت های دولتی 
تاکید کرد و گفت: دولت در این زمینه نیازمند رویکرد همگرا، هم افزا 

و تعامل حداکثری قوه قضائیه است.
برخی  در  نظارتی  نهادهای  و  اشخاص  »مداخلات  افزود:  وی 
فرآیندهای واگذاری ها اعم از واگذاری شرکت ها یا دارایی ها«، »ایجاد 
و  مدیران  سوی  از  واگذاری  فرآیند  صحیح  اجرای  راه  سر  بر  موانع 
و  شغلی  امنیت  دغدغه  که  واگذاری  مشمول  شرکت های  کارکنان 
حفظ جایگاه سازمانی خود را دارند« و همچنین »اعمال فشار از طرف 
مقامات یا نمایندگان مجلس استان ها برای عدم اجرای احکام قانونی 
واگذاری ها با بهانه جلوگیری از ایجاد بحران های کارگری«، سه آسیب 

احصاء شده در فرآیند واگذاری شرکت های دولتی هستند.
مدیران  به  که  خواست  قضائیه  قوه  از  همچنین  اقتصاد  وزیر 
اقتصادی کشور اطمینان دهد مادام که آنها قانون را اجرا می کنند در 

زیر سایه حمایتی دستگاه قضائی کشور خواهند بود.
»سیدرضا فاطمی امین« وزیر صنعت، معدن و تجارت با اشاره به 
مصوبات ستاد تسهیل و رفع موانع تولید در حوزه واگذاری شرکت های 
دولتی گفت: تقویت، توسعه و اجرای این مصوبات به فرآیند واگذاری 
صحیح و بدون عیب و نقص شرکت های دولتی کمک شایانی خواهد کرد.
واحدهای  مدیران  از  برخی  قضائی  پرونده های  به  اشاره  با  وی 
صنعتی گفت: باید ترتیبی اتخاذ شود که مشکل و خطای مدیر یک 

واحد صنعتی به پای کل مجموعه تحت مدیریت وی نوشته نشود.
»سید مهدی نیازی« معاون طرح و برنامه وزارت صمت نیز در 
این نشست ضمن تقدیر از اقدامات دادستانی و دادگستری تهران در 
زمینه احیا واحدهای صنعتی تعطیل یا نیمه تعطیل، بر استمرار تلاش 

مشترک در این حوزه از سوی قوه قضائیه و دولت تاکید کرد.
از  با اشاره به تخصصی بودن بسیاری  »جواد اوجی« وزیر نفت 
شرکت های نفتی گفت: مسئله ای که در خصوص واگذاری شرکت های 
نفتی وجود دارد این است که این شرکت ها به سبب تخصصی بودن، 

نتوانند بعد از واگذاری ارائه خدمات مناسبی داشته باشند.
وزیر نفت همچنین از برخی مقامات استانی که مدیران شرکت های 

دولتی را تحریک به واگذار نکردن این شرکت ها می کنند انتقاد کرد.
نیز  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر  عبدالملکی«  »حجت الله 
برنامه مدون در خصوص هدایت  ابلاغ یک  و  تهیه  از  این جلسه  در 
مجموعه های اقتصادی که دولت آنها را واگذار کرده است، تا یک ماه 

آینده خبر داد.
در  هم  تهران  انقلاب  و  عمومی  دادستان  القاصی مهر«  »علی 
سخنانی با بیان اینکه واگذاری شرکت های دولتی یکی از چالش های 
اصلی حوزه اقتصادی کشور است گفت: فرآیند واگذاری ها به بخش 
خصوصی تا امروز فرآیند موفقیت آمیزی نبوده و نیازمند اصلاح است.
بینی  پیش  تکالیف  و  اختیارات  بودن  »تشریفاتی  افزود:  وی 
شده برای هیئت واگذاری«، »عدم احراز صلاحیت صحیح خریداران 
کمرنگ  »نقش  واگذاری«،  هیئت  سوی  از  دولتی  شرکت های 
پیش  دارایی های شرکت  و  اموال  احراز  در  سازی  سازمان خصوصی 
فروش«،  نوع  از  واگذاری  روش  بر  حداکثری  »تمرکز  واگذاری«،  از 
»عدم انجام اهلیت سنجی تخصصی و اعتبارسنجی خریداران پیش از 
واگذاری شرکت به آنها« و همچنین »پایین بودن میزان آورده ابتدایی 
جمله  از  آنها«،  وام های  بازپرداخت  زمان  بودن  طولانی  و  خریداران 
چالش هایی هستند که دادستانی تهران در روند بررسی پرونده های 

مربوط به واگذاری های مسئله دار با آنها مواجه بوده است.
دادستان عمومی و انقلاب تهران با اشاره به تکثر آئین نامه ها در 
خصوص واگذاری شرکت های دولتی، پیشنهاد اصلاح این آئین نامه ها 

از سوی مجلس یا شورای عالی اقتصادی سران قوا را مطرح کرد.
کل  بازرسی  سازمان  رئیس  درویشیان«  »حسن  حجت الاسلام 
با بیان اینکه این سازمان ۱۹ آسیب در زمینه  کشور نیز در سخنانی 
واگذاری شرکت های دولتی را احصاء و به مسئولان مربوطه منتقل کرده 
است، گفت: »در نظر نگرفتن اهلیت خریدار«، »عدم بازسازی یا اصلاح 
ساختاری پیش از واگذاری«، »عدم نظارت مؤثر سازمان خصوصی سازی 
بعد از واگذاری«، »عدم تفکیک وظایف حاکمیتی از تصدی گری«، »عدم 
اجرای بخشی از تعهدات خریدار نسبت به شرکت« و همچنین »عدم 
اجرای تعهدات از سوی دولت«، از جمله آسیب های احصاء شده در فرآیند 

واگذاری شرکت های دولتی به بخش خصوصی هستند.
»خاندوزی« وزیر اقتصاد پس از بیان برخی آسیب های واگذاری 
شرکت های دولتی به بخش خصوصی از سوی رئیس سازمان بازرسی 
کل کشور، این آسیب شناسی را فصل مشترک بسیار خوبی میان دولت 
سازمان خصوصی سازی،  در  ما  برنامه  گفت:  و  دانست  قضائیه  قوه  و 

حرکت کردن به سمت پیمان مدیریت در واگذاری ها است.
به  اشاره  با  نیز  کشور  کل  دادستان  »منتظری«  حجت الاسلام 
آسیب ها و تبعات اجتماعی که در پی واگذاری های شرکت های هفت تپه 
و دشت مغان به وجود آمده است، گفت: باید با انجام آسیب شناسی در 
اینگونه موارد، مشکلاتی که ممکن است در آینده بر سر راه واگذاری 

شرکت های دولتی به وجود بیاید را به حداقل ممکن رساند.
و  دستورالعمل «  »تدوین  قانون«،  »اصلاح  کشور  کل  دادستان 
همچنین »طرح موضوع در جلسه شورای عالی اقتصادی سران قوا« 
را سه اقدامی عنوان کرد که با اجرای آنها می توان مشکلات مربوط به 

واگذاری شرکت های دولتی را به حداقل ممکن رساند.
»ذبیح الله خدائیان« رئیس سازمان ثبت اسناد و املاک کشور نیز 
در این جلسه با بیان اینکه در زمینه واگذاری شرکت های دولتی به 
بخش خصوصی کمبود قانونی وجود ندارد، از »عدم اعتماد به بخش 
خصوصی«، »جلوگیری از توانمندسازی بخش خصوصی« و همچنین 
»واگذاری مالکیت شرکت و در عین حال واگذار نکردن مدیریت آن« 
به  دولتی  واگذاری شرکت های  در حوزه  اصلی  آسیب  عنوان سه  به 

بخش خصوصی یاد کرد.
وی با بیان اینکه صلاحیت و اهلیت خریداران شرکت های دولتی 
تنها  که  کرد  تاکید  شود،  اعتبارسنجی  واگذاری  زمان  از  قبل  باید 
مبنای واگذاری شرکت های دولتی به بخش خصوصی باید توانمندی 

و اهلیت داشتن خریداران باشد.
استان  دادگستری  کل  رئیس  مهذب«  حشمتی  »محمدجواد 
واگذاری  هنگام  در  واگذاری  هیئت  عملکرد  از  انتقاد  ضمن  تهران 
شرکت های دولتی به بخش خصوصی، بر لزوم توجه به قیمت گذاری 

دقیق و واقعی این شرکت ها قبل از زمان واگذاری تاکید کرد.
حجت الاسلام »نورالله قدرتی« معاون حقوقی قوه قضائیه هم در 
و  قوانین  بودن  متعارض  بعضاً  و  تکثر  تنوع،  به  اشاره  با  جلسه  این 
آیین نامه هایی که در حوزه واگذاری شرکت های دولتی وجود دارند، 

تنظیم یک قانون جامع در این حوزه را امری ضروری دانست.

 تشریح برنامه های هفته ملی سلامت بانوان ایران 
)سبا( در منطقه ۱۲:

فرصتی برای حساس سازی در مورد 
تعیین اولویت های سلامت بانوان

ویژه برنامه  برگزاری  از   ۱۲ منطقه  شهردار 
سلامت محور برای بانوان این منطقه به مناسبت 

هفته ملی سلامت بانوان ایران )سبا( خبر داد.
شهردار  یزدی،  امیر  امتیاز،  گزارش   به 
سلامت  ملی  هفته  گرامی داشت  ضمن  منطقه 
بانوان ایران گفت: هفته ملی سلامت بانوان ایران 
اطلاع رسانی  و  با هدف حساس سازی  که  )سبا( 
بانوان  سلامت  اولویت های  مهم ترین  مورد  در 
نام گذاری شده، فرصت مناسبی برای برنامه ریزی 
مورد  در  ویژه برنامه هایی  هماهنگ  اجرای  و 
دوران  در  به ویژه  ایران  بانوان  سلامت  ارتقای 

شیوع ویروس کروناست.
ملی  هفته  برنامه های  تشریح  در   یزدی 
به   ۱۲ منطقه  سطح  در  ایران  بانوان  سلامت 
اشاره  زمینه  این  در  آموزشی  برنامه های  انجام 
کرد و افزود: برگزاری ۴ وبینار تخصصی از طریق 
صفحات مجازی اداره سلامت منطقه و بیش از 
مورد  در  فضای مجازی  در  آموزشی  کارگاه   ۲۰
ویژه برنامه های  از  بانوان  سلامت  مختلف  ابعاد 

آموزشی این منطقه در این هفته بوده است.
 وی همچنین در این هفته از ارائه خدمات 
سلامت محور به صورت رایگان در سطح منطقه 
خدمات  ارائه  میز  برپایی  کرد:  بیان  و  داد  خبر 
غربالگری  مینی بوس  استقرار  سلامت محور، 
سرطان  پژوهشکده  مشارکت  با  سینه  سرطان 
معتمد جهاد دانشگاهی، استقرار موبایل کلینیک 
به  ایران  خانواده  سلامت  انجمن  مشارکت  با 
برپایی  بانوان،  ویژه  رایگان  ارائه خدمات  منظور 
انجام  و  متأهل  بانوان  روان  سلامت  طرح 
دیگر  از  رایگان  روانشناسی  فردی  مشاوره های 

برنامه های اجراشده در این هفته بوده است.
ضرورت  بر  تأکید  با  طهران  قلب   شهردار 
کروناویروس  بحران  در  درمان  کادر  به  توجه 
داد:  ادامه  مناسبت های سلامت محور  در  به ویژه 
بانوان  ویژه  ورزشی ای  مسابقه  منظور  همین  به 
منطقه  این  در  »سینا«  بیمارستان  درمان  کادر 
به منظور افزایش روحیه نشاط و قدردانی از این 
بیماران  به  شبانه روزی  امدادرسانی  در  عزیزان 

کرونایی برگزار شد.
جشنواره  برگزاری  یزدی،  گفته   به 
رعایت  با  گردشگری  تور  اجرای  ایرانی،  بانوان 
پروتکل های بهداشتی و ایجاد فرصت کارآفرینی 
مزرعه خانگی با مشارکت خانه حیات نیز در این 

هفته به انجام رسیده است./خبر طهرون

تکریم خانواده شهید مدافع حرم حسن 
اکبری با حضور شهردار منطقه ۱9

شهردار منطقه ۱۹ با حضور در منزل شهید 
این  از خانواده معظم  اکبری  مدافع حرم حسن 

شهید معزز، تکریم و  تقدیر کرد.
شهردار  توکلی  علی  امتیاز،  گزارش  به 
منطقه با همراهی جمعی از مسئولین شهرداری 
حسن  شهید  خانواده  با  دیدار  در  منطقه  این 
و  صبر  از  قدردانی  و  وگو  گفت  ضمن  اکبری 
و  تقدیر  لوح  عزیزشان،  نبود  در  آنان  استقامت 

هدیه را به آنان تقدیم کرد.
او در حاشیه این دیدار عشق مدافعان حرم 
به اسلام، اهل بیت )ع(، انقلاب و شهادت طلبی 
ما  همه  کرد:   خاطرنشان  و  خواند  ستودنی  را 
و صبر  ایثار شهدا  مدیون  را  امروز خود  آرامش 
امید  و  هستیم  آنان  معظم  خانواده  استقامت  و 
عزیزان،  این  راه  ادامه  و  الگوگیری   با  است 
به  بیشتر  و  بهتر  هرچه  رسانی  خدمت  توفیق 
شهروندان شهید پرور این منطقه حاصل شود. به 
گفته توکلی تکریم خانواده معزز شهدا با هدف 
زنده نگه داشتن یاد آنان و ترویج فرهنگ ایثار 
اولویت های مدیریت شهری است  از  و شهادت 
با خانواده شهدا  برنامه دیدار  و در همین راستا 
های  مناسبت  و  سال  در طول  آنان  از  تقدیر  و 
گزارش  این  براساس  شود.  می  انجام  مختلف، 
راه  در   ۱۳۹5 آذرماه   ۲۰ اکبری  حسن  شهید 
به  )ع( در سوریه  بیت  اهل  از حرم مطهر  دفاع 
درجه رفیع شهادت نایل شد. این شهید معزز در 

زمره شهدای جاویدالاثر قرار گرفته است.

همزمان با فصل اعجاز رنگها آغاز شد؛
اجرای عملیات به زراعی فضای سبز 

جنوبشرق تهران
 ۱5 منطقه  سبز  فضای  زراعی  به  عملیات 
و  اصلی  معابر  سبز  فضای  و   ها  بوستان  شامل 
فرعی در سطح نواحی هفتگانه همزمان با فصل 

پاییز آغاز شد.
به گزارش امتیاز، علیرضا جعفری سرپرست 
شهرداری منطقه با اعلام این خبر گفت: عملیات به 
زراعی در سطح نواحی ۷ گانه، بوستان های مستقل، 
بزرگراه ها و سطوح فضای سبز در راستای بهبود و 
ارتقای کیفی امور نگهداری و اجرای استراتژی های 
کنترل تلفیقی عوامل خسارت زا )آفات و بیماری 
ها( و کاهش مصرف سموم شیمیایی و به منظور 
دستیابی به الگوهای پایدار در فضای سبز شهری، 
جهت بهبود کیفیت فضای سبز آغاز شد.به گفته 
مهم  های  فعالیت  زراعی  به  و  عملیات هرس  او؛ 
سال  دوم  ماهه  شش  در۶  سبز  فضای  اجرایی 
است که مطابق دستورالعمل سازمان بوستان ها تا 
پایان فصل زمستان ادامه دارد. جعفری در ادامه به 
این دوره اشاره کرد  اقدامات در  تشریح مجموعه 
و افزود: نخاله کشی، برداشت خاک مازاد، تعویض 
خاک آلوده،کندوکوب و شخم زنی، ترمیم تشتک 
ها، ترمیم تنه، قیم گذاری، کنده کشی، آزادسازی 
و درختچه  طوقه، کاشت درخت، هرس درختان 
ها، کود دهی و سمپاشی زمستانه  از جمله این 
توسط  عملیات  این  داد:  ادامه  او  است.  اقدامات 
نیروهای کارشناسی و کارگری آموزش دیده با بهره 
گیری از تجهیزات لازم در قالب  اکیپ ها به صورت 
هماهنگ در سطح نواحی ، بوستان های مستقل و 
بزرگراه ها انجام می شود.جعفری افزود: تمام نکات 
ایمنی نظیر جمع آوری و انتقال سریع سرشاخه 
به  کارگران  تجهیز  نیز  و  کار  اجرای  در حین  ها 
وسایل ایمنی انجام شده تا از بروز مشکل احتمالی  

جلوگیری شود.

460هزار متر طول مسیل های شمال 
تهران لایروبی شد

بارش  منظور  به  تهران  شمال  های  مسیل 
با  زمستان  فصل  برای  آمادگی  و  پاییزی   های 

لایروبی ۴۶۰ هزار متر طول، پاکسازی شد.
معاون  خدامی  افشین  امتیاز،  گزارش  به 
این  شهرداری  زیست  محیط  و  شهری  خدمات 
منطقه با بیان خبر فوق اظهار داشت: در راستای 
برنامه های زمانبندی شده در شش ماهه اول سال 
جاری اداره مسیل ها و قنوات منطقه با لایروبی 
اجرای عملیات رسوب  مستمر و شبانه روزی و 
برداری گنجایش و ظرفیت پذیرش مسیل ها را 
پاکسازی،  نحوه  با رصد  است. وی  داده  افزایش 
نظافت، لایروبی و رسوب برداری از مسیل ها و 
فصل  ماه  سه  در  گفت:  رسوبگیر  های  حوضچه 
حوضچه  از  برداری  رسوب  مهر  ماه  و  تابستان 
های رسوبگیر به میزان ۴۷۰ تن انجام و به خارج 
از مسیل ها حمل شد. خدامی تصریح کرد: در 
این مدت یکی از اقدامات مهم اجرایی پاکسازی 
مسیل مقصودبیک بوده است که به دلیل ریختن 
زباله از طرف ساکنان همجوار، افراد دوره گرد  و 
... بیش از ۱۲ تن زباله از داخل این مسیل در 
زیر پل تجریش جمع آوری شد. معاون شهردار 
منطقه یک از شهروندان ساکن در حاشیه مسیل 
ها و عابرین درخواست کرد زباله و ضایعات را در 
داخل مسیل ها و کانال ها تخلیه نکنند  تا منجر 

به آبگرفتگی و ایجاد سیلاب نشود.

درخواست پلیس راهور برای لغو 
ممنوعیت تردد شبانه

تهران  رانندگی  و  راهنمایی  پلیس  رییس 
تردد  ممنوعیت  لغو  درخواست  طرح  از  بزرگ 

شبانه به ستاد کرونا استان خبر داد.
سردار محمد حسین حمیدی، رییس پلیس 
راهنمایی و رانندگی تهران بزرگ گفت: قوانین 
مختلفی برای بهبود هوای تهران وضع شده اما 
به  نیاز  پاک  هوای  قانون  که  چرا  نیست  کافی 
بازنگری دارد. همچنین باید سازمانها را نسبت به 
تکالیف شان مکلف کرد واز طرفی حمل و نقل 
و  است  کم  آنها  تعداد  و  است  فرسوده  عمومی 
بیشترین آلودگی مربوط به حمل و نقل عمومی 
است.هر موتور سیکلت سه برابر خودرو آلودگی 
از  استفاده  نیز  کرونا  شرایط  در  می کند.  ایجاد 

موتورسیکلت افزایش پیدا کرده است.
به  دستگاهها  امیدواریم  داد:  ادامه  وی 
تکالیف خود عمل کنند تا ما هم و غم مان آمدن 
باد برای رفع مشکل آلودگی هوا نباشد و بتوانیم 
مانند بسیاری از کشورها این مشکل را برطرف 

کنیم.
گفت:  رانندگی  و  راهنمایی  پلیس  رییس 
 ۸ سامانه  و  سیستم  بدون  تواند  نمی  پلیس 
با  صرفا  را  موتورسیکلت  و  دستگاه  میلیون 

ماموران کنترل کند.
خود  از صحبت های  دیگری  بخش  در  وی 
به  آرام  آرام  اینکه  به  باتوجه  کرد:  خاطرنشان 
شرایط قبل از کرونا بر می گردیم هنوز به اوج 
ترافیک نرسیدیم و تقریبا ساعت ۲۱ بزرگراهها 

به حالت عادی خود باز می گردد.
گفت:  ترافیک  طرح  ساعت  به  اشاره  با  او 
طرح ترافیک از ساعت ۸:۳۰ آغاز می شود این 
ساعات به افرادی که قصد دارند با وسیله نقلیه 
خود تردد کنند، کمک می کند. بنابراین افزایش 
سفر را در سطح شهر شاهد هستیم و ۳۷ درصد 
به  نسبت  البته  هستیم  شاهد  را  سفر  افزایش 
شرایط قبل از کرونا ۳۳ درصد کاهش استفاده از 
وسایل حمل و نقل عمومی را داریم و استفاده از 

این وسایل به یک سوم رسیده است.
وی ادامه داد: مردم به دلیل رعایت فاصله 
و  حمل  از  استفاده  به  حاضر  اجتماعی  گذاری 
به هر میزان که رجوع  اما  نقل عمومی نیستند 
مردم به حمل و نقل عمومی بیشتر باشد ترافیک 
کمتر می شود. همچنین محدودیت تردد شبانه 
در ایجاد ترافیک تا قبل از ساعت ۲۲ تاثیرگذار 

است.
تهران  رانندگی  و  راهنمایی  پلیس  رییس 
کاری،  ساعات  اصلاح  کرد:  خاطرنشان  بزرگ 
محدودیت  لغو  و  ترافیک  طرح  ساعات  اصلاح 
ما  است.  بوده  پلیس  های  درخواست  از  شبانه 
تقاضا داریم طرح ترافیک به شرایط قبل از کرونا 
بازگردد. هنوز بارندگی در تهران شروع نشده و 
شاهد ترافیک هستیم اگر بارندگی در تهران آغاز 

شود با مشکلات بیشتری مواجه خواهیم شد.
وی ادامه داد: ما پیشنهاداتمان را به ستاد 
ترافیک  عالی  شورای  و  کرونا  با  مقابله  استانی 

داده ایم.
تهران  رانندگی  و  راهنمایی  پلیس  رییس 
بزرگ با بیان اینکه در ۶ ماهه ابتدای سال ۲۷5 
در  گفت:  دادیم،  دست  از  را  همشهریان  از  نفر 
را  نفر در تصادفات جان خود  سال حدود ۶۰۰ 
ایم در دو  ما تلاش کرده  و  از دست می دهند 
 ۱۰۸ دهیم.   کاهش  را  روند  این  گذشته  سال 
عرض  از  عبور  جمله  از  مختلف  دلایل  به  عابر 
بزرگراه، عدم پل زیرگذر و روگذر فوت کرده اند. 
۱۰ الی ۱5 درصد تردد موتورسیکلت نسبت به 
همچنین ۱۱۰  است.  بیشتر شده  کرونا  از  قبل 
هزار نفر از موتورسواران آموزش های لازم را از 

طریق طرح موتوریار دیده اند.
وی ادامه داد: شهر در تسخیر موتورسواران 
منضبط  شهرمان  خواهیم  می  ما  است.  متخلف 
این  در  باید  کنیم.  نمی  صحبت  صرفا  و  شود 
رضایت  دنبال  به  و  کنیم  فکر  جمعی  خصوص 
بخشی از جامعه نباشیم و آن بخش از جامعه را 
که به دلیل رفتارهای اشتباه موتورسواران آسیب 
از  ما  دهیم.  قرار  توجه  مورد  هم  را  بینند  می 
نظارت همه صاحبنظران در این زمینه استفاده 

می کنیم.
هزار   ۶۰ الی   5۰ همچنان  داد:  ادامه  وی 
ما  است.  مانده  باقی  پارکینگ  در  موتورسیکلت 
به دنبال رفع کاستی های طرح موتوریار هستیم 
مخالف  این طرح  با  که  مجلس  نمایندگان  از  و 
برای  اگر طرحی  تا  هستند درخواست می کنیم 
موتورسیکلت  در  دهند.  ارائه  دارند  آن  اصلاح 
 ... و  شکایتی  سرقتی،  موتورهای  توقیفی  های 

نیز داشته ایم.
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